

September 19, 2022

Shipping from China? Here's an update for the printing of eEIRS procedure for Ningbo and Shanghai

Here's an update on our printing of eEIRS procedure for export shipments for Ningbo & Shanghai. We would like to inform you that Hapag-Lloyd will update the procedure of printing eEIRS with effect from October 1, 2022.

Please find below details for the update

- The validity of a printed eEIR is for 72 hours.
- Within the valid period, the same eEIR under same B/L number cannot be generated again.
- eEIR reprinting will only be allowed after the 72-hour period where the existing eEIR is no longer valid.

Please reach out to our customer service team at China@service.hlaq.com for more details.

宁波和上海出口货物eEIR打单的更新通知。

Hapag Lloyd将从2022年10月1日起更新eEIRS打单流程，该新流程适用于从宁波，上海出口的集装箱。

请查看以下更新详细信息

- eEIR 有效期为72小时
- 在有效期内，同一提单号下的同一 eEIR 不能再次生成。
- 72小时后，允许重新打印eEIR，且原eEIR自动失效。

请联系我们的客户服务团队：China@service.hlaq.com了解更多详细信息。